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Referat - Bestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsen – Hvidovre Privatskole  
 3. oktober 2024, kl. 17 – 20 på Hvidovre Privatskole  

 
 
Deltagere: Gyrithe Rosenlund (GR)  
 Kim Niemann (KN)  
   
 Zennia Larsen (ZL)  
 Nikou Norouzi Petersen (NP)  
 Signe Raun (SR) 
                          Hans Peder Nim Olsen                (HPO)  

Suppleant:         Lars Isberg Sørensen 
 

 
 Anders Horn (AH) 
 Søren Wadskjær (SWA) 
  
 Xenia Christensen, medarbejderrepræsentant (XC) (afbud) 
Referent: Søren Wadskjær  
   
   
Pkt. 1 - Eventuelt 
Formål:  At orientere om mindre, helt aktuelle hændelser af relevans for bestyrelsens arbejde 
At vurdere, om helt aktuelle hændelser er nødt til at blive behandlet på dagens møde 
17:00-17:05 (5 min) 
Eventuelt står fortsat øverst på dagsorden. 
Ingen punkter til eventuelt. 
 
Pkt. 2 - Godkendelse af dagsorden for dagens møde 
Formål:  At godkende og evt. finjustere dagsordenen (30 sek.) 
Dagsorden godkendes 
 
Pkt. 3 – Ny bestyrelsessammensætning 
Formål:  At bestyrelsen får information om ny sammensætning af bestyrelsen 
17:05-17:10 (5 min) 
Elisabeth er udtrådt af bestyrelsen. 
Hans Peder Nim Olsen indtræder i bestyrelsen.  
 
Pkt. 4 - Orientering fra lærerne 
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der rører sig i lærergruppen 
17:10-17:20 (10 min) 
Udgår pga. afbud 
 
Pkt. 5 - Orientering fra SFO  
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der sker på SFO området 
17:20-17:30 (10 min) 
Udgår. Fremadrettet indgår punktet kun, når der er noget særligt at berette fra SFO. I de 
tilfælde vil Ditte deltage på mødet. 
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Pkt. 6 - Orientering fra formanden 
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der sker i formandsregi 
17:30-17.40 (10 min.) 
441 elever pr. 5.9. Meget flot resultat. Stor ros til ledelse og lærere. 
Sommerfesten var en succes. 
Skiltning om standsning forbudt sat op på Gungevej, så der nu ikke er tvivl om, at der er 
standsning forbudt langs fodboldbanen i skolens åbningstid. 
 
Pkt. 7– Fremtidens økonomi 
Formål: at bestyrelsen får indsigt i de økonomiske fremskriverne og diskuterer retninger for 
anvendelse af det fremtidige økonomiske råderum. 
17:40-18.40 (60 min.) 
 
Gyrithe gennemgår skolens lån og langsigtede økonomi. 
Pga. det flotte elevtal, som er over måltallet, er forventningen til årets resultat opjusteret til et 
lille plus. 
 
Bestyrelsen drøftede ønsker og drømme for den langsigtede udvikling af skolen i form af en 
brainstorm. Lærerne havde på forhånd givet input til ledelsen, så deres ønsker også indgik i 
brainstormen på trods af afbud fra medarbejderrepræsentant.  
 
På baggrund af drøftelse blev det besluttet at nedsætte en arbejdsgruppe med henblik på at 
kortlægge muligheder og konsekvenser af prioriteringer for den langsigtede økonomi.  
Det blev besluttet at arbejdsgruppen består af Gyrithe, Zennia og Nikou fra bestyrelsen og 
mindst en repræsentant fra medarbejdersiden. Dertil blev det besluttet at indhente ekstern 
hjælp til udarbejdelse af beslutningsgrundlag. Arbejdsgruppen vil endvidere inddrage investorer 
og bank i processen.  
 
Pkt. 8 – Parkering 
Formål:  At bestyrelsen følger op emnet og træffer beslutning om strategi 
18:40-19.00 (20 min.) 
Der er kommet nye skilte på Gungevej. 
Bestyrelsen har fået en henvendelse fra Megatrade, som giver udtryk for, at forældrene 
anvender deres parkeringspladser og blokerer deres indkørslen om morgenen. 
Bestyrelsen diskuterede muligheder for at afhjælpe presset på parkeringspladser. 
Det blev truffet beslutning om at, der sættes skilt op med ”privat parkering” ved indkørslen til 
parkeringsplads, ”kys og kør”-banens formål gøres tydelig ved optegning på arbejdsdagen, og 
som forsøgsordning lægges en venlig ”flyer” med info om privat parkering i vinduet på biler, 
som anvender parkeringspladsen. 
 
Pkt. 9– Kommende arrangementer 
Formål:  At bestyrelsen får status på arbejdsdag og jubilæum 
19:00-19:10 (10 min.) 
 
Arbejdsdag 
CAB udsender reminder til forældrene 
Lærerne opfordres til at dele info om arbejdsdag i ugebrevet 
Zenia laver et overblik over de konkrete opgaver i den kommende uge 
 
Perspektiver om fremtidige arbejdsdage blev diskuteret.  
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10-års jubilæum 
Nikou og Kim arbejder videre med at udarbejde koncept for fejring af skolens 10-års jubilæum. 
 
Pkt. 10 - Lejrskoler 
Formål:  At bestyrelsen får information om økonomien bag lejrskoler og træffer beslutning om 
evt. ændring i forældrebetalingen. 
19:10-19.25 (15 min.) 
 
Bestyrelsen havde en kort drøftelse af budgettet for lejrskolerne. Det er svært at få pengene til 
at række, og forældrebetalingen er ikke blevet reguleret. 
 
Det blev besluttet at udsætte drøftelsen til et kommende møde, da det også indebærer en snak 
om formål og ønsker til indhold af lejrskole, som kræver en længere snak. 
 
Pkt. 11 - Orientering fra ledelsen 
Formål:  At bestyrelsen får information om, hvad der sker på skolen.  
19:25- 20:00 (35 min.) 
 
Anders orienterede om økonomi og medarbejdersituation, herunder opsigelser, nyansættelser, 
sygefravær mv. 
 
 

Referat godkendt: 
 
__________________________________________________________________________ 
Dato / Gyrithe Rosenlund  Dato / Signe Raun 
 
 
__________________________________________________________________________ 
Dato / Kim Niemann Dato / Hans Peder Olsen 
 
 
__________________________________________________________________________ 
Dato / Zennia Larsen Dato / Nikou Norouzi Petersen 
 
 
 
 
 

 


